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Abstract (en)
The device comprises a U-shaped guide rail (1) that is slidably arranged in a carriage (10). The carriage comprises a holder (20) for holding a
hand shower. The carriage has a carriage skid that is provided with a pair of guide element on a guide groove corresponding to the guide rail. The
guide elements are arranged on the guide groove, such that the carriage is spaced apart from the guide rail. The guide elements are detachably
connected to the guide rail.

Abstract (de)
Duscheinrichtung umfassend eine im Querschnitt U-förmige Führungsschiene (1) und einen in der Führungsschiene verschieblich angeordneten
Schlitten (10), wobei der Schlitten (10) einen Halter (20) zur Aufnahme einer Handbrause aufweist, wobei der Schlitten (10) eine Schlittenkufe (11)
aufweist, wobei die Schlittenkufe (11) zu beiden Seiten jeweils mindestens ein Führungsglied (12, 13) aufweist, wobei die an beiden Seiten der
Schlittenkufe (11) angeordneten Führungsglieder (12, 13) in entsprechenden in den beiden Schenkeln der im Querschnitt U-förmigen Schiene (1)
angeordneten Führungsnuten (3) lagern.
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